
3
هفـته نامه محلی مرد   م مشهد     /  شمـاره 379 /  شنبه /   16فروردین 1399

طــرح غربالگری با هدف توجه به بهداشــت عمومی و حفظ ســلامت خانواده ها و 
همچنین مقابله با ویروس کرونا در منطقه انجام می شود.

به گزارش شهرآرامحله، طرح غربالگری برای شناسایی و راهنمایی شهروندان درباره 
ویروس کرونا و ارائه مشــاوره به آن ها زیر نظر وزارت بهداشت انجام می شود. در این 

راستا نیروهای متعهد و خدمتگزار مردمی در مرکز مخابرات واقع در خیابان احمدآباد 
در 2نوبت کاری پاسخ گو و راهنمای شهروندان هستند و افراد می توانند از طریق تماس 
با شماره های 191 و 4030 از راهنمایی و مشاوره بهره ببرند. ارزیابی ها در سامانه ای 

زیر نظر وزارت بهداشت ثبت می شود.

 با توجه به اهمیت مناسب بودن آســفالت های معابر اصلی و فرعی در شهر و همچنین 
تأثیرگذاری آن در رضایت شهروندان، ضرورت دارد که شهرداری  نیز به این موضوع توجه 
داشته  باشد، همچنان که تا کنون اقدامات بسیاری دراین باره انجام شده است. گزارش 
پیش رو بخشی از گله های شهروندان درباره وضعیت آسفالت معابر اصلی و فرعی منطقه 
است که در راستای پیگیری آن با رئیس اداره عمران و حمل ونقل و ترافیک شهرداری منطقه 

درباره تدابیر اندیشیده شده برای حل این مسائل گفت و گو شده است.

  مشــکل آســفالت در خیابان های مجاور خیابان 
راهنمایی

آقای کوزه گران، یکی از شهروندان محله احمد آباد از وضعیت 
آســفالت خیابان های شــیرین و صفا گله دارد و می گوید: 
خیابان های شیرین و صفا که موازی خیابان راهنمایی است 
با مشــکلاتی در بحث آسفالت مواجه هســتند و چند وقتی 
است که چاله  ها و پســتی وبلندی های معبرشان مشکلاتی 
را برای خودروهایی کــه از آن ها عبور می کنند به وجود آورده 
است. کوز ه  گران توضیح می دهد: وضعیت نامناسب آسفالت 
خیابان به خودروها آسیب می رساند. ضمن اینکه شهر را هم 
نازیبا می کند. براین اســاس باید خیابان های پر تردد شــهر 

سروسامانی بگیرند و به آن ها رسیدگی شود.

  فرعی های فــرد در خیابان راهنمایــی نیاز به روکش 
آسفالت دارد

شــهروند دیگری نیز از وضعیت آسفالت خیابان راهنمایی 
گله دارد و اظهار می کند: فرعی های فرد در خیابان راهنمایی 
که از طرف مقابل فرعی های زوج خیابان بخارایی محسوب 
می شوند، آسفالتشان خراب و پر از چاله  است. بنابراین نیاز 
است که این معابر روکش آسفالت شوند و هم زمان لکه گیری 

آن ها نیز انجام شود.
این شــهروند به نمایندگی از شــهروندان ساکن در خیابان 
راهنمایی تقاضای رفع این مشکل را دارد و می افزاید: اینکه 
ما در معبری مانند خیابان راهنمایی که محل تردد بسیاری از 
شهروندان است، شاهد مشکلات این چنینی باشیم، به هیچ 
وجه چهره خوبی ندارد. مســئولان شهرداری فعالیت های 
زیادی درباره مسائل شــهری انجام می دهند، اما ضرورت 
دارد که رســیدگی به این دغدغه ما را هــم در اولویت امور 

شهری قرار دهند.

  کنده کاری های خیابان رضا را ترمیم کنید
یکی دیگر از شــهروندان نیز که خود را اباذریان می نامد، با 
اشاره به پستی و بلندی های بیشتر خیابان های شهر و به ویژه 
منطقه یک، بیان می کند: بیشــتر فرعی های خیابان رضا در 
احمدآباد با مشــکل پســتی و بلندی روبه روست و پس از 
کنده کاری هایی که شــرکت های خدماتی انجام داده اند، 

معابر دوباره آسفالت نشــده اند و در شب که دید خودروها 
کمتر است، لاستیک خودروها آسیب می بیند.

او ادامه می دهد: برای آنکه شهر جلوه مطلوبی داشته باشد، 
ضرورت دارد شــهرداری منطقه نیز به رفع مشکلاتی که در 

آسفالت این خیابان ها وجود دارد، اقدام کند.

  اصلاح معابر اصلی
در راســتای پیگیری این مشــکلات، رئیــس اداره عمران، 
حمل ونقل و ترافیک شــهرداری منطقــه می گوید: درباره 
آسفالت خیابان های شیرین و صفا که موجب گله شهروندان 
شده است، درخواست تأمین اعتبار برای بهسازی موارد را 
با معاونت فنی و عمران مطرح کرده ایم و در صورتی که آن ها 
با درخواست ما موافقت کنند، پروژه بهسازی خیابان های 

شیرین و صفا امسال اجرا خواهد شد.
حمیدرضا معلم در ادامه با اشــاره بــه اینکه از خیابان های 
فرعی خیابان رضا بازدید خواهد شد، توضیح می دهد: اگر 
مشکلی در حفاری شرکت های خدماتی وجود داشته باشد 
و قسمت هایی از آســفالت ناهم سطح باشد، شهرداری آن 
شرکت ها را مجاب خواهد کرد که در اسرع وقت مشکلات 

را رفع کنند.
این مســئول همچنین با اشــاره به اهمیت ترمیم و بهسازی 
فرعی های فرد خیابان راهنمایی و بخشی از پیاده رو سمت 
راســت این معبر در خیابان راهنمایی19 تا میدان راهنمایی 
نیز می افزاید: این موارد را هم به معاونت فنی و عمران اطلاع 
داده ایم و در صورت صلاحدید آن ها و تخصیص اعتبار برای 
پروژه، به اجرای پروژه بهسازی آسفالت اقدام خواهیم کرد.

رئیس اداره عمران، حمل ونقل و ترافیک شــهرداری منطقه 
همچنین درباره مشکل نشســت موزاییک های قسمتی از 
پیاده  رو خیابان راهنمایی می گوید: از این قسمت نیز بازدید 

شده است و به رفع مشکل آن اقدام کرده ایم.
وی همچنیــن با اشــاره به ضرورت رفع مشــکلات معابر 
اصلی می گوید: در ماه های پایانی ســال گذشته لکه گیری 
معابر اصلی آغاز شــد و لکه گیری تمام خیابان های اصلی 
و همچنین پروژه های بهســازی پیاده روهای منطقه مانند 
خیابان های سجاد، دانشگاه، پاستور و قائم نیز در دستورکار 

قرار گرفت.

در محـــله

آی خبــــر

  شهروندان ازمنطقه خواستار شدند

توجه به بهسازی معابر اصلی و فرعی
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زمانی/ جلسه مجازی شــورای اجتماعی محله گوهرشاد برگزار شد.
به گزارش شــهرآرامحله، رئیس شورای اجتماعی محله گوهرشاد با اعلام این خبر گفت: در این جلسه 
بات اصلی شورای اجتماعی محله گوهرشاد مبنی  که به صورت مجازی برگزار شــد، پیرو یکی از مصو

بر ترویج و توسعه ورزش، نشاط و ســرگرمی در محل طرح هایی از سوی اعضا پیشنهاد شد.
شمسی طوسی افزود: با توجه به شــرایط حاضر و در خانه ماندن افراد برای جلوگیری از شیوع ویروس 
کرونا، در این جلسه یک مســابقه پیامکی پیشنهاد شد تا کاری برای تفریح و سرگرمی اعضای خانواده 

در خانه انجام شود.
وی در ادامه بیان کرد: برای این مسابقه 3مرحله در نظر گرفته شده بود که در آن به ارسال عکس و متن و 
همچنین کتاب خوانی توجه شــد، اما هنوز این طرح تأیید نشده و در نتیجه به مرحله اجرا نرسیده است.
رئیس شورای اجتماعی محله گوهرشاد بیان کرد: از آنجایی  که شــرایط کنونی بر وضعیت کسب وکار 
مردم تأثیر گذاشته است و آن ها مجبور هســتند اوقات خود را در خانه بگذرانند، برای نشاط، تفریح و 

ایجاد روحیه مثبت در آن ها باید چاره ای اندیشــید و راه حل هایی پیشنهاد داد.
طوسی افزود: در راستای تأمین ماسک، دســتکش و همچنین ضدعفونی کردن اماکن عمومی و معابر 

محله با بســیج همکاری کرده ایم تا از موازی کاری در اجرای این امر پرهیز شود.
وی با اشــاره به راه اندازی کانال ارتباطی اینترنتــی برای اهالی محل گفت: طبــق تصمیمات قبلی در 
جلسات گذشــته مقرر شــد که اعضا به راه اندازی کانال ارتباطی اینترنتی که راه ارتباط اهالی محل با 

شورای اجتماعی محله اســت و همچنین معرفی و تبلیغ آن در محل اقدام کنند.
وی ادامه داد: در این راســتا کانال ارتباطی ایجاد و تصمیم گرفته شــد که اعضا در میان همســایگان، 
کاســبان، مســاجد و... تبلیغات لازم را در این زمینه انجام دهند تا این گونه ثبت نــام اهالی محل در 

گروه شکل بگیرد.
طوسی با بیان اینکه عضوگیری در کانال ارتباطی محله تا حدودی انجام شده است، توضیح داد: ایجاد 
کانال ارتباطی برای ارتباط با اهالی محله گوهرشاد باعث می شود که آن ها هم از روند اجرای اقدامات 

و فعالیت های شورای اجتماعی محله اطلاع یابند.
وی ادامه داد: به این ترتیب از این طریق علاوه بر ارائه اخبار و تصمیمات در شــورای اجتماعی محله به 
مردم و همچنین معرفی اعضا به آن ها می توانیم ضمن اطلاع رســانی درباره برنامه های در حال اجرای 

یم. گاه شو محله نیز از مشکلات و خواسته های شهروندان آ
رئیس شــورای اجتماعی محله گوهرشــاد خاطرنشــان کرد: این محله به دلیل وجود فضای تجاری و 
آموزشی با کمبود پارکینگ و جای پارک خودرو روبه روست. همچنین فضای سبز و فضایی برای بازی 

و تفریح کودکان نیز در این محل وجود ندارد.
وی افزود: بنابراین مقرر شــد که نســبت به پیگیری احداث پارکینگ اقدام شود و در این راستا هر یک 
از اعضا مسئولیتی را عهده دار شدند. علاوه بر این شناســایی نقاطی در محل برای ایجاد فضای سبز و 
ســرگرمی کودکان و همچنین شناسایی فضایی مناســب کتابخانه، مطالعه و کتاب خوانی نیز از سوی 

اعضا انجام خواهد شد.

در جلسه مجازی شورای اجتماعی محله گوهرشاد مطرح شد

ضدعفونی اماکن عمومی محله               


